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Therese Eliassen 

Anne Marie Fenstad 

Kolbjørn Haug 

Ane Guibert 

Eli Klingsheim 

 

1. Referatet fra 18.02 ble godkjent. Denne er sendt til skolen og blir lagt ut på nettsiden til 

skolen. 

2. Sammenslåing av klasser – FAU har fått innspill fra 6 av 9 klasser og har oppsummert dette 

og sendt det videre til skolen. Det har kommet et skriv fra skolen ifm med dette. FAU 

oppfattet det som positivt at dette skulle være avklart til påske og kommer til å følge opp. 

FAU er bedt om å ta stilling til hvordan barna skal informeres om nye klasselister. Skal 

lærerne informere eller foreldre? Skal listen være endelig? Blir det mulighet for foreldre å be 

om forandringer som blir innvilget? Er det reelt for FAU å forvente at listene blir endelig? 

FAU ønsker klare retningslinjer for hvordan det skjer. Av de som har stemt velger flertallet at 

foreldre informere barna via brev hjemme og e-post (også på ukeplanen). FAU presisere en 

gang til at det må komme en tydelig redegjørelse for hvordan elevene skal deles mellom 

klassene.  

3. Disko kveld – status: 

a. Foreslått dato er 26. mars 

b. Det er behov for mye hjelp på selve kvelden –  ut først til klassekontaktene. FAU 

representanter bes holde kvelden åpen etter behov. Tas opp ved neste møte. Aina, 

Elin, Therese og Tom er med på planlegging. Ber om hjelp etter behov. 

Alt er under kontroll og det er nok personer som har meldt seg til å hjelpe. 

4. Dårlig belysning innenfor skolens område, særlig mot Haukeredet. Befaring skjer etter møtet 

for å sjekke om det er lys pærer eller noe annet. Det ble observert etter møtet at flere av 

stolpene på skoleplassen, ved bygget som går langs hovedveien var uten lys. Svar er kommet 

fra skolen – noen lys er under reparasjon. Noen er fra BKK og er meldt feil på. 

5. Kristian Mo har prøvd å ta kontakt med kommunen for å finne ut hvordan det går med 

vedtatt sak ifm arbeidet med stien fra Haukedalen til Skinstø. Det har kommet svar på dette 

der kommunen bekrefter at disse sakene er under arbeid og etter planen tidsmessig. 

6. Kvailitetsoppfølging seminar 

a. Det var representanter fra kommunen, elevrådet, skolen og FAU. 

b. Det ble holdt foredrag fra elevrådet, FAU og skolen. 

c. Anne Marie ga en oppsummering. 

d. Det kommer en rapport ifm dette som blir lagt ut på nettsiden. 



7. Sindre Mæland undersøker hvem vi kan kontakt med i forbindelse med trafikk situasjonen 

rundt skolen. Har sendt mail til fylkeskommune og har fått svar på at det er fylkes vei men at 

vegvesenet må kontaktes. Har fått kontaktperson hos Statens Vegvesenet. Det har kommet 

svar. Dette sendes videre til alle i FAU. Det sjekkes også opp i situasjonen rundt overgangsfelt 

ved Skinstø og ved avkjørselen fra Hesthaugveien og Morvikbotn. Bekreftet på møtet at 

dette er en overgangsfelt. 

8. Økonomi – FAU har midler til råd og spør rektor om hva han ønsker. Forslag: FAU gir kr 1000 

til alle klassene for å bruke slik som de vil. Dette ble vedtatt. Anne Marie ordner opp i dette 

via kontaktlærerne. Skolekor har bedt om midler – FAU har godkjent dette. 

9. Inneklima – er arbeidene/målerapporter ifm arbeidene utført i fjor godkjent? Dette tas 

videre med skolen. CO2 målinger blir tatt etter påske. 

10. Natteravnene – møte 8. april for å få informasjon mellom alle skoler i nærområde: Åstveit 

Skole, Tertnes Skole, Haukedalen Skole, Blokkhaugen Skole, Rolland Skole. Tilbakemelding 

kommer etter møte. 

11. SFO gruppen har vært i kontakt med SFO leder og oppsummerer tilbakemelding. Det er 

igangsatt ny dagsrytme som fungerer bra og det er igangsatt aktiviteter som bibliotek, 

gymsal og matgrupper. Dette fungerer godt og barna gleder seg til de ulike aktivitetene. 

Garderobesituasjonen må følges videre opp ift økt antall barn til høsten. Bemanning tildeles 

etter antall barn og gitt at det er samme antall barn til høsten vil det være lik bemanning. Det 

vil innebære flere voksne på samme bygg som igjen kan gi rom for mer variasjon i aktiviteter. 

FAU ønsker et enda større fokus på aktivitet og etterlyser en aktivitetsplan. Hvor ofte har SFO 

tilgang på gymsal? FAU ønsker en foreldre evaluering av tilbudet, både tilbud internt og 

tilbud levert av eksterne parter. FAU ønsker at det utarbeides en langsiktig plan for 

aktivitetstilbudet i SFO. FAU ønsker større grad av gratis tilbud slik at alle gis anledning til å 

delta.  

12. Det bes om tilbakemelding til FAU leder etter påske om andre saker som FAU 

representantene ønsker blir tatt opp i neste SU møte som foreløpig er satt til etter påske. 
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